
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 20. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 174

Hvorfor har ministeren ikke tidligere lavet en plan for udmøntningen af puljen, som poten-

tielt ville have sikret HF & VUC Fyns afdeling på Langeland overlevelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rasmus Horn Lang-

hoff (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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